

Zarząd BTCS Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie, ul. Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warszawa, wpisanej do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000390734, o kodzie ISIN: PLVKMTK00015 i kodzie LEI:

259400F1ML9OGF3R9703 ("Emitent") przekazuje do publicznej wiadomości treść raportu okresowego obejmującego II kwartał 2026 roku.

Podstawa prawna: § 5 ust. 1 pkt 1) Załącznika Nr 3 do Regulaminu Alternatywnego Systemu Obrotu "Informacje bieżące i okresowe przekazywane w alternatywnym systemie obrotu na rynku NewConnect".

EN

The Management Board of BTCS Spółka Akcyjna, with its registered office in Warsaw at Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warsaw, entered in the Register of Entrepreneurs of the National Court Register under KRS No. 0000390734, ISIN: PLVKMTK00015, LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 (the "Issuer"), hereby makes public the periodic report covering the second quarter of 2026.

Legal basis: § 5(1)(1) of Appendix No. 3 to the Alternative Trading System Rules, "Current and Periodic Information Disclosed in the Alternative Trading System on the NewConnect Market".

DE

Der Vorstand der BTCS Spółka Akcyjna mit Sitz in Warschau, Plac Powstańców Warszawy 2, 00-030 Warschau, eingetragen im Unternehmerregister des Landesgerichtsregisters (Krajowy Rejestr Sądowy) unter der KRS-Nummer 0000390734, ISIN: PLVKMTK00015, LEI: 259400F1ML9OGF3R9703 (der „Emittent“), veröffentlicht hiermit den Zwischenbericht für das zweite Quartal 2026.

Rechtsgrundlage: § 5 Abs. 1 Ziff. 1 des Anhangs Nr. 3 zur Geschäftsordnung des Alternativen Handelssystems „Laufende und periodische Informationen, die im Alternativen Handelssystem am NewConnect-Markt veröffentlicht werden“.